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نصراصفهانی: امیدوارم ۱۴۰۳، سالی پر رونق برای تیم تپانچه باشد

 سه شنبه ۱۴ فروردین ۱۴۰۳ - ۰۹:۰۵ شناسه خبـر : ۱۴۰۲۴۴

سرمربی تیم ملی تپانچه کشورمان گفت: به جز رشته تیراندازی به هادی چوپان و مدال وی افتخار کردم و وی 
 نشان داد ایران استعدادهای بزرگی دارد.

محسن نصراصفهانی در گفتوگو با موج خبر در خصوص عملکرد تیم تپانچه در سال 1402 اظهار داشت: سال 1402 سالی

پر از فراز و نشیب برای تیراندازی بود و خداراشکر تیراندازان ما در این بخش عملکرد خوبی را به نمایش گذاشتند. در

ابتدای سال سجاد پورحسینی در جام جهانی باکو صاحب مدال طلا شد. هانیه رستمیان نایب قهرمانی جهان در 25 متر را

به دست آورد که اتفاق بزرگی برای تاریخ تپانچه ایران بود و به دنیا نشان دادیم استعداد گرفتن مقام انفرادی را در جهان

و المپیک داریم. در ادامه برای اولین بار تپانچه ایران در بازیهای آسیایی صاحب مدال شد و مدال برنز میکس در تپانچه

10 متر توسط هانیه رستیمان و امیر جوهریخو به دست آمد. نایب قهرمانی مردان در قهرمانی آسیای اندونزی هم از
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دیگر افتخارات تپانچه بود.

 

وی در ادامه افزود: امیدوارم سال 1403 سالی پر رونق برای  تیم ملی تپانچه باشد خداراشکر وضعت تیم خوب است و

امیدوارم در مسابقات برزیل عملکرد خوبی داشته باشیم و تیراندازی در المپیک پاریس نماینده خوبی برای کشورمان

باشد.

سرمربی تیم ملی تپانچه کشورمان با اشاره به سایر موفقیتها در ورزش کشور عنوان داشت: کسب مدال طلای بیرانوند

من را خوشحال کرد و اشک شوق ریختم و لذت بردم. سالیان سال همه منتظر این اتفاق بودند و یک جوان با استعداد در

کشور مدعی این رشته یعنی کویت و در مقابل رقبای قدرتمند به مدال طلا رسید و سهمیه المپیک گرفت و این اتفاق برای

اولین بار در تاریخ این رشته رقم خورد. به جز رشته تیراندازی به هادی چوپان و مدال وی نیز افتخار کردم و وی نشان داد

ایران استعدادهای بزرگی دارد و از موفقیت او نیز از ته دل خوشحال شدم.

وی در پاسخ به این سوال که آیا در سال 1402 جایی بود که دلسرد شوید، گفت: در ورزش فراز و نشیب زیادی وجود دارد

و هر موقع احساس کنم متوقف میشوم خداوند به من انگیزه مجدد میدهد. من علاقه زیادی به رشته تیراندازی دارم و

خود را مدیون این رشته میدانم و تلاش میکنم دین خود را به جامعه تیراندازی و تپانچه ایران ادا کنم. خداراشکر تا الان

تلاشی که داشتم به نتیحه رسیده و نتایج خیلی خوبی در تپانچه کسب شده که بیسابقه بوده و این به لطف الهی

بازمیگردد. بعلاوه فدراسیون همیشه همراه ما بوده و استعدادهای خوب و زحمات تیراندازان باعث شده به عنوان یک

گروه، عملکرد خوبی داشته باشیم و این اتفاقات در برگ زیرین تاریخ تیراندازی باقی میماند.
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